
خســروتاج عنــوان کرد:حــذف ارز
مبادلهای از ۴۴۰ محصول کشاورزی

چه شد؟

رییس سازمان توسعه تجارت اعلام کرد: برای بررسی حذف ارز مبادلهای
از ۴۴۰ قلم محصول کشاورزی تا پایان سال جاری فرصت است و برای
حمایت از تولید، با نظام تعرفهای در این باره تصمیمگیری میشود.

به گزارش ایسنا، در ماههای گذشته اخباری مبنی بر حذف ارز
مبادلهای از ۴۴۰ قلم محصول مطرح شده بود؛ موضوعی که رییس سازمان
توسعه تجارت نیز در نشست خبری خود در آذرماه آن را تایید و اعلام
کرد: در حال حاضر در کشور حدود ۷۷۰۰ تعرفه وارداتی تعریف شده و
از این رقم ۵۴۰۰ مورد از ارز مبادلهای به سمت ارز آزاد رفتهاند.

مجتبی خسروتاج همچنین گفته بود که مدتی است وزارت جهاد کشاورزی
نیز ۴۴۰ قلم محصول را پیشنهاد داده که میتوان برای آنها به جای

ارز مبادلهای از ارز آزاد استفاده کرد.

با گذشت حدود دو ماه از این اظهارات و درحالیکه در آن دوره
صحبتهایی مبنی بر عملیاتی شدن تعرفههای جدید در آینده نزدیک مطرح
شده بود، هنوز در این زمینه اتفاقی رخ نداده است. این در حالی
است که در مقطع زمانی اعلام این موضوع، درباره آثار تورمی این

تصمیم انتقادات متعددی مطرح شد.
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حال پس از گذشت حدود دو ماه، خسروتاج درباره سرنوشت این طرح به
ایسنا گفت: با توجه به اینکه کمیسیون قانونی برای رسیدگی به
تعرفه واردات و صادرات طبق قانون، کمیسیون ماده یک محسوب میشود،
در این کمیسیون نمایندگان مختلفی از نهادهای دولتی و بخشهای
خصوصی حضور داشته و بررسی این موضوع در دستور کار کمیسیون ماده

یک قرار گرفته است.

معاون وزیر صنعت،  معدن و تجارت تاکید کرد: برای بررسی این موضوع
تا پایان سال جاری فرصت وجود دارد و با توجه به اینکه سیاست و
تاکید دولت این است که در حد مقدور با نظام تعرفهای جهت حمایت از
تولید حرکت شود، این موضوع در دستور کار قرار دارد و تلاش میشود

تا پایان سال جاری درباره آن بحثهای لازم صورت گیرد.


